
Dwudziesta siódma sesja Rady Miejskiej 
22 grudnia 2008 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XXVII/ 2008 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
22 grudnia 2008 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1103 

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1420

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 13 Radnych 
Brak radnych: 

1. Marcin Czesyk 
2. Wiesław Pieróg 

 
Co stanowi – 93,33% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy 
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady XXVI sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który przywitał 
wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 
Stwierdził quorum na podstawie listy 13 radnych obecnych. 
 
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są jakieś wnioski w sprawie porządku obrad? 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- wnoszę o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie: 
w sprawie udzielenia dotacji dla Powiatu Gryfińskiego (druk XXVII/277/08) a dotyczy utworzenia 
punktu do napełniania butli tlenowych dla OPS z naszego Powiatu. 
 



Radny pan Kazimierz Sandulak- wnioskuje by punkt dotyczący protokołu komisji rewizyjnej 
przenieść w punkt dotyczący przyjmowania uchwały w tej sprawie. 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za przyjęciem wniosku o poszerzeniem porządku obrad o uchwałę 
 
- za- 10- głosów 
- wstrzymały się – 2 –osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty do porządku obrad, kto jest 
więc za wnioskiem formalnym radnego Sandulaka o przeniesienie punktu dotyczącego komisji 
rewizyjnej przed uchwałę w sprawie wniosków pokontrolnych? 
 
- za- 10- głosów 
- przeciw- 1- głos 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek radnego Sandulaka został przyjęty. Przewodniczący 
odczytał porządek obrad po zmianach i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12- głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty większością głosów. 
 
Porządek obrad XXVII sesji Rady Miejskiej: 
Proponowany porządek obrad XXVII sesji Rady Miejskiej: 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II . Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2008 (druk XXVII/266/08) 
2. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2009. (druk XXVII/267/08) 
3. w sprawie uchwalenia Gminnego programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2009 (druk XXVII/268/08) 
4. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2009 (druk 

XXVII/269/08) 
5. w sprawie przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi 

Podmiotami na 2009 rok (XXVII/270/08) 
6. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 
warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników wynagradzania 
wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagradzania za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość  nauczycielskiego dodatku 
mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania. (druk 
XXVII/271/08) 
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7. w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pt.„ Wspólna przyszłość regionu Środkowego 
Nadodrza” finansowanie z Norweskiego Mechanizmu Finansowania. (druk XXVII/272/08) 

8. w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie oraz roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. (druk XXVII/273/08) 

9. w sprawie ustalenia czynszu dzierżawnego za grunty wykorzystywane na cele rolniczo-
warzywne należące do zasobów Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk XXVII/274/08) 

10. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy. (druk XXVII/275/08) 
     11. w sprawie analizy i zatwierdzenia wniosków pokontrolnych z przeprowadzonej kontroli przez 
Komisję Rewizyjną(druk XXVII/276/08) V. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w 
sprawie przeprowadzonej kontroli. 

12. w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju na rok 
2009(druk XXVII/277/08) 

     13. w sprawie udzielenia dotacji dla Powiatu Gryfińskiego (druk XXVII/277/08) 
VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VII. Wolne wnioski i informacje. 
VIII. Zakończenie sesji. 
 
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji,
 
Przewodniczący obrad – poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim 
zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 12- głosów 
- wstrzymały się – 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XXVI sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
większością głosów. 
 
 
Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 4 do 
niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący obrad- uczestniczyłem w spotkaniu z młodzieżą i na turnieju tańca towarzyskiego. 
do Biura Rady wpłynęło pismo z Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie prognozy długu 
publicznego. Które mówi o tym że jest ona prawidłowa. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
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Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący obrad- do Biura Rady nie wpłynęły żadne interpelacje, czy są teraz? 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- co dalej z wodociągami. Mam wniosek mieszkańców Klasztornej o 
remont drogi do Osiecza. Co dalej ze składowiskiem śmieci? Co z podłączeniem przyłączenia do 
kanalizacji, na ul Dworcowej? Czy zgodnie z ustaleniem na komisji wymieniono ona w jednej z sal w 
szkole w Gogolicach? Jaka jest lista zaproszonych osób na sesje? 
 
Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- Odpowiedzi udzielimy po przerwie. 
 
Przewodniczący obrad-  lista zaproszonych osób na sesji jest wyłożona. 
 
Radny pan Marek Rutka- mam trzy pytania jedno jest odnośnie drogi Piaseczno- Chłopowo i w 
części jest ono nadleśnictwa i pan Burmistrz mówił, że nadleśnictwo nie chce tej drogi i co dalej. A 
drugie to dotyczy rynsztoku obok nowego chodnika. Czy w tej sprawie nadal stoimy w miejscu i 
trzecie dotyczy uzyskanych punktów z projekt dotyczący ul. Mickiewicza i czy wszystkie są tak 
przygotowane, co zrobić żeby były lepiej przygotowane? 
 
Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- odpowiedzi również udzielimy po przerwie. 
 
Do punktu VI. 1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-
Zdrój na rok 2008 (druk XXVII/266/08) 
 
Projekt przedstawił skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- w sprawie zmian przewidujemy 
zmniejszyć dochody budżetu o kwotę ponad dwa miliony a dotyczy to funduszu rozwoju, ponieważ 
żadne z zadań unijnych nie weszło zmniejszamy wydatki o 4 miliony złotych jest to większość zadań 
zaplanowanych a nie zrealizowanych. I dotyczą zadań w ramach pomocy unijnej. Deficyt budżetu po 
zmianach jest mniejszy. Dokonujemy przeniesienia wydatków budżetowych i są to pieniądze 
przekazane z Rady na następujące zadania to jest założenie ksiąg obiektów wodociągów oraz na płace 
w Urzędzie i na policję, zgodnie z uchwałą, która został uchwalona na dodatkowe zadania. Jest 
popisana umowa o dotacje. Zwiększamy też środki dla sołectw o 6 tys. zł. na spotkania opłatkowe.  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak- uchwała z dnia 9 listopada mówi o zwiększeniu wydatków na 
naprawę kanalizacji deszczowej na ul. Sienkiewicza, czy zostało ono wykonane. W budżecie na 2008r. 
zapisano 106 tys. zł na cele Rady Gminy i ponad 40 tys. zł nie zostanie wykorzystane, na co 
przeznaczono w tym roku i jakie będą dalsze losy nadwyżki. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  jest to trudniejsza uchwała niż uchwała budżetowa zdejmujemy zadania, 
które nie weszły. Bo przed absolutorium musi być wszystko ok. a jest tu 10 tys. zł na wykonanie 
dokumentacji szatni w Piasecznie nie zrobiono dokumentacji nie wiem, dlaczego. Jest więcej takich 
przykładów, bo pozostają także pieniądze z budowy przystanków należałoby głosować przeciwko tej 
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uchwale, bo nie ma sensu tworzyć budżetu i nad nimi głosować, bo można z nim w ciągu roku zrobić 
wszystko. 
 
Radna pani  Wiesława Płotkowska- na komisji było powiedziano, że na wigilie miało być przekazane 
15 tys. zł a tu jest tylko 6 tys. zł czy sołtysi o to wnioskowali. 
 
Skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- jest to uzgodnione z panem Burmistrzem, bo uważam, że 
6 tys. zł będzie wystarczająco. Cel zostanie spełniony. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński- nie chodzi o to, co wystarczy, bo przegłosowaliśmy na komisji i 
jak radni to kazali to musi być poprawione do wysokości 15 tys. zł. wiem, też, że jeszcze wpłynie 
pismo o wspomożenie na stroje do krakowiaka dla zespołu w Trzcińsku-Zdroju. Są to niewielkie 
pieniądze. Chciałbym żeby podczas przerwy nanieść te pieniądze. Na wniosek Burmistrza radni to 
zrobili. 
 
Skarbnik Gminy pan Władysław Radecki-  zmiany budżetowe są w gestii burmistrza i Burmistrz 
ustala na co ile wydaje. 
 
Burmistrz pan  Zbigniew Kitlas-  ja jestem za tym, żeby te pieniądze zostały ujęte jak chce rada ale 
nie wszystkie zostaną wydane jeśli nie będzie takiej potrzeby to nie wydamy ich. 
 
Przewodniczący obrad- należy nanieść poprawkę. 
 
Skarbnik Gminy pan Władysław Radecki-  z tych środków, którymi dysponujemy jest 40 tys. zł i 
zostaje 8 tys. zł ale jeszcze należy wydać na diety ale Burmistrz będzie decydował o wydatkowaniu 
środków i mogę tylko dołożyć do 13 tys. zł a nie do 15 tys. zł. proponuje by zmniejszyć wydatki. 
 
O godzinie1142- przewodniczący ogłosił przerwę na przygotowanie nowego projektu uchwały. 
 
O godzinie 1201 obrady zostały wznowione. 
 
Skarbnik Gminy pan Władysław Radecki-  zgodnie z wolą Rady dokonaliśmy poprawki w uchwale 
i tak w dziale 750 zwiększono wydatki i w dziale 758 do kwoty 13 tys. zł. pozostałe zostają wydane 
bez zmian. 
 
Przewodniczący obrad-  co z 10 tys. zł na dokumentację na szatnię w Piasecznie. 
 
Skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- zadanie było zdjęte, bo nie będzie wykonywane. Radny 
Sandulak zadał pytanie, ale nie dosłyszałem. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński- było pytanie czy dać na szatnię czy zrobić świetlice i chodniki 
w Piasecznie. Ja nie jestem przeciwnikiem na wioskach. Dlatego, że Piaseczno było zdjęta ta 
inwestycja i nie dana dla Piaseczna to ja bym się sam upomniał. Nie można mieć pretensji, dlaczego 
nie dostałem. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  jak było by to zdejmowane w połowie roku i mówimy, że robimy chodnik 
a nie na koniec roku. Budżet nie był przygotowany przez mnie tylko przez pana Burmistrza. Jeśli 
zrobimy to w takiej roli to tak. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 10– głosów 
- przeciw- 1- głos 
- wstrzymały się – 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXVII/266/08 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 2. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Trzcińsko-Zdrój na rok 2009. (druk XXVII/267/08) 
 
Przewodniczący obrad- odczytał uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej o możliwości 
sfinansowania deficytu długu publicznego uchwała stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu. 
Jest to pozytywna opinia RIO. 
 
Projekt przedstawił skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- przedstawiając projekt budżetu 
pragnę powiedzieć, że dokonaliśmy pewnych zmian  literowych i został zmieniony załącznik Nr 5 w 
punkcie 6 a jest to zmiana nazwy zadnia. Chce powiedzieć, że układając budżet braliśmy pod uwagę 
żeby jak najbardziej wykorzystać możliwość wykonanie zadań ze środków unijnych. Przy dochodach 
majątkowych jest planowana dotacja z funduszu rozwoju. Wydatki budżetu planowane są wysokości 
21 024 000 zł i planujemy deficyt około 6 milionów złotych, który planujemy pokryć kredytem 
bankowym. W rozchodach to rata kredytu spłacana od kredytu inwestycyjnego. Tworzymy też 
rezerwy ogólną i celową. Limit wydatków ustalamy na kwotę 65 tys. zł. limit wydatków ze środków 
pochodzących z budżetu Unii Europejskiej i mamy tu przedszkole. Gminny fundusz ochrony 
środowiska to planujemy zakupy pojemników i koszy. Mamy tez limit zadłużeń z tytułu rachunku 
Gminy możemy się zadłużyć do kwoty 500 tys. zł. dotacje podmiotowe są planowane w  wysokości 
715 tys. zł. i jest dokładna dotacja raty podatku na drogę Stołeczna Babin. Kolejnym zadaniem jest z 
tytułu dochodów alkoholowych 63 tys. zł na narkomanię wydamy z tego 3 tys. zł. chodowy budżetu 
Gminy na 2009r. ważny jest dochód z działu 756 bo są to podatki od nieruchomości planowany jest w 
kwocie 920 tys. zł i jest planowany wzrost podatek rolny jest spadek o 29 tys. zł. i pozostałe podatki 
wzrastają. W dziale 758 są planowane odsetki środków od lokat bankowych. Na zabezpieczenie 
środków własnych z naszych przeznaczamy milion 100 zł a pozostałą kwotę planujemy pokryć 
kredytem. Jak nie wypadną zadnia to będą przewidziane w tym zmiany.  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że było to opiniowane 
na trzech komisjach na ostatniej wspólnej był zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  przeanalizowałem tegoroczny budżet i przyszłoroczny i jest to 
czysta matematyka, bo należy zwrócić uwagę, że od września aż pięciokrotnie dokonywaliśmy zmian 
poważnych. Jest to układanka liczbowa rozbudowana. Niegdyś debata finansowa miała, znaczenie i 
odgrywała dużą rolę a teraz mniejszą, bo dzieje się to w związku z środkami unijnymi 29 stycznia w 
uchwale budżetowej zapisaliśmy 12 milionów złotych po stronie dochodów a po 6 miesiącach wzrosło 
to o 4 miliony złotych. Zrealizowano z tego niewiele, analogicznie myślę, że będzie w tym roku. 
Zauważyłem tu jakby dwa warianty programów inwestycyjnych jeden w załączniku nr 4 są to środki 
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własne drugi w załączniku Nr 5 to unijne środki. A jeśli nawet uda nam się coś dostać to dobrze. 
Można do 31 grudnia dokonywać zmian i wyrównywać lewą z prawą. Uważam jednak, że należy 
oszczędzać gdzie się da. Mam pytanie które wieść uliczna roznosi. Czy prawda jest ze pan wzorem 
włodarza Reska zamierza obniżyć sobie pobory o 10 % czy z nowym rokiem planuje się zmiany 
kadrowo -organizacyjne w urzędzie. A wydatki na wynagrodzenia pracownicze wzrosły o 100 tys. zł. 
czy dokonywane zmiany w budżecie są uwzględnione w projekcie planu finansowego. Jaka jest pana 
Burmistrza opinia o budżecie czy jest on stagnacyjny czy prorozwojowy. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- czy taka budowa budżetu ma coś wspólnego ze składaniem 
wniosków celu uzyskania środków unijnych. Bo te dotacje są uzależnione od wzrostu gospodarczego 
całej gospodarki. Bo mamy udział w podatkach dochodowych od osób prawnych. Czy ma to coś 
wspólnego. 
 
Skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- jeśli zadania unijne nie będą ujęte w planie budżetu, 
trudno tu ustalić priorytety bo budżet w tym roku musiał być tak zaplanowany i jest to ostatni rok 
gdzie nasz budżet to wytrzyma i jest to ostatni rok gdzie mogliśmy pokazać wszystkie zdania Unijne. 
Możemy je zrobić wszystkie, ale czy dostaniemy środki unijne. Żadna Gmina nie rezygnuje z zadań. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 10– głosów 
- przeciw- 1- głos 
- wstrzymały się – 3- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXVII/267/08 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2009 (druk 
XXVII/268/08) 
 
Projekt przedstawiła pani Sylwia Tyrpa- Rada Gminy, co roku przyjmuje Gminny program który 
jest realizowany przez gminna komisję. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
- wstrzymały się – 2 osoby 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXVII/268/08 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 
Do punktu VI. 4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2009 (druk XXVII/269/08) 
 
Projekt przedstawiła pani Sylwia Tyrpa- Rada Gminy, co roku przyjmuje Gminny program, który 
jest realizowany przez gminną komisję. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
- wstrzymały się- 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXVII/269/08 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi i innymi Podmiotami na 2009 rok (XXVII/270/08) 
 
Projekt przedstawił zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- jest to program współpracy z 
organizacjami pozarządowymi i może to dotyczyć tez innych zadań chodzi na o zaktywizowanie 
obywateli naszej gminy by umieli to realizować wspólnie z nami. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  jest taki sam jak w zeszłym roku.  
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  nie ma problemu żeby tej uchwały nie było i nie dawać nic dla 
stowarzyszeń. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
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Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
- wstrzymały się – 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXVII/270/08 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego 
wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za 
wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i 
warunki wypłacania innych składników wynagradzania wynikających ze stosunku 
pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagradzania za godziny ponadwymiarowe 
i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego dodatku 
mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania. (druk 
XXVII/271/08) 
 
Projekt przedstawił zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- jest to obowiązek organu 
prowadzącego przygotowania i przedłożenia nowego regulaminu przyznawania nauczycielom płac był 
opiniowany przez związki zawodowe i mamy pozytywne stanowisko Związków Zawodowych  jest to 
prawie taki sam jak w ubiegłym roku zmieniają siwe wskaźniki w tabelach i różne dodatki i my 
proponujemy by nauczyciele w naszej Gminie trochę więcej zarabiali i dodatek motywacyjny był 3% a 
obligatoryjnie powinno być 5% a teraz proponujemy 6%. Zwiększyliśmy też widełki dodatków 
funkcyjnych dla dyrektorów. Zwiększyliśmy dodatek dla godzin wychowawczych na 70 zł. Opinia 
komisji była pozytywna. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXVII/271/08 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. 7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu 
pt.„Wspólna przyszłość regionu Środkowego Nadodrza” finansowanie z 
Norweskiego Mechanizmu Finansowania. (druk XXVII/272/08) 
 
Projekt przedstawił zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- nasza gmina należy do grona gmin 
które realizowały program unijny i chcemy to kontynuować po stronie Polskiej i proponuje by nasza 
Gmina dalej współpracował i żebyśmy mogli pozyskać duże pieniądze i można je przeznaczyć na 
konferencje warsztaty, i będzie to na rzecz poszczególnych grup. Nasz wkład to 4 250zł. przy wejściu 
do tego programu. Jest to szansa na pozyskiwanie pieniędzy. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXVII/272/08 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie oraz roboty budowlane przy zabytku wpisanym 
do rejestru zabytków. (druk XXVII/273/08) 
 
Projekt przedstawił skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- regulamin wynika z ustawy o 
ochronie zabytków do tej pory były nieprawidłowo realizowane i zacząłem od zmiany wydatków. 
Chodzi tu o obiekty, które nie są nasza własnością i chodzi o pomoc na remonty kościołów i są tu 
zasady udzielania dotacji. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXVII/273/08 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
 
o godzinie 1247- przewodniczący obrad ogłosił przerwę 
o godzinie 1301- obrady zostały wznowione 
 
Do punktu VI. 9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia czynszu dzierżawnego za 
grunty wykorzystywane na cele rolniczo-warzywne należące do zasobów Gminy 
Trzcińsko-Zdrój(druk XXVII/274/08) 
 
Projekt przedstawiła inspektor pani Sylwia Tyrpa- jest to uchwała, która reguluje czynsz 
dzierżawny za działki ogrodniczo- warzywnicze propozycja jest stawki 0.03 zł i 0.10 zł za metr 
kwadratowy rocznie. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- wydaje się, ze jest to sprawa błaha i doszedłem do wniosku żeby 
zamiast proponowanej stawki 0.03 zł pozostawić stawkę 0.02 zł koszt utrzymania działki przewyższa 
koszty jej uprawy. Nie ma też chętnych na dzierżawę tych działek.  
 
Przewodniczący obrad- kto jest za wnioskiem radnego Sandulaka Kazimierza o utrzymaniu stawki 
dwa grosze. 
 
- za- 7- głosów 
- wstrzymały się – 5 osób 
- przeciw- 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek formalny został przyjęty 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXVII/274/08 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 
umowy dzierżawy. (druk XXVII/275/08) 
 
Projekt przedstawiła inspektor pani Sylwia Tyrpa- jest to przedłużenie dzierżawy na olejne 3 lata 
dotychczasowemu dzierżawcy.  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXVII/275/08 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 11. Podjęcie uchwały w sprawie analizy i zatwierdzenia wniosków 
pokontrolnych z przeprowadzonej kontroli przez Komisję Rewizyjną(druk 
XXVII/276/08) 
Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzonej 
kontroli. 
 
Protokół przedstawił przewodniczący komisji rewizyjnej pan Franciszek Kwiatkowski stanowi on 
załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. Wnoszę by Rada podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia 
wniosków pokontrolnych. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  kto jest odpowiedzialny za wyegzekwowanie pieniędzy za 
zaległości. Są wysyłane wezwania do zapłaty a nie ma żadnego pokwitowania. Chcę wiedzieć kto jest 
odpowiedzialny. Bo jak księgowość nie wysyła upomnień to nie może być odpowiedzialna. 
 
Radny pan  Franciszek Kwiatkwoski- zadania do windykacji są podzielone miedzy Urzędem a Skibą. 
I tu proszę o odpowiedz pana Skarbnika. 
 
Skarbnik Gminy pan  Władysław Radecki-  upomnienia wysyła Skiba a windykacją Urząd. Są już 
wysłane upomnienia i są większe wpłaty i będzie za to odpowiedzialna pani Ziółkowska bo remonty 
mieszkań są w jej gestii i jak będzie ściągała czynsze będzie miała na remonty pieniądze. A umowa 
zawarta między administratorem a Gminą. Te sprawy będą wyprostowane. Nie wszystkie pieniądze 
ściągniemy bo jest 5 czy 6 osób które maja zaległości i je nie ściągniemy.  
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Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  wobec tego za co płacimy panu administratorowi. My nie 
możemy więcej płacić niż w ogóle należności. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak- wsłuchując się w charakter wypowiedzi przewodniczącego komisji 
rewizyjnej była to rekontrola z przeprowadzonych kontroli w 2007 i 2008 roku. 
 
Radny pan  Franciszek Kwiatkwoski-  wszystkich. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  kto jest projektodawcą uchwały. 
 
Radny pan  Franciszek Kwiatkwoski-  nie jest to szkoła i niech pan się zwraca do Przewodniczącego 
a nie do mnie.  
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  jaki charakter miał kontrola i czy dotyczyła wszystkich wniosków . 
kto jest projektodawcą uchwały. 
 
Przewodniczący obrad- komisja rewizyjna. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- wnioskuję o odrzucenie projektu uchwały z uwagi na ewidentną  
kolizje ze Statutem oraz z planem pracy komisji rewizyjnej. Nie ma tego punktu. 
 
Przewodniczący obrad- Rada podjęła taka decyzje by komisja rewizyjna podjęła rekontrole. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- co oznacza upoważnienie Nr 7 i jakim prawem komisja wspólna 
mogła ingerować w projekt uchwały komisji rewizyjnej. Komisja rewizyjna nie podlega żadnej 
komisji. Ja zaskarżę do Wojewody tą uchwałę. 
 
Przewodniczący obrad-  kto z radnych jest za przyjęciem wniosku formalnego radnego Sandulaka? 
 
- za- 2- osoby 
- przeciw-9- osób 
- wstrzymały się – 2 - osoby 
 
Przewodniczący obrad-  wniosek formalny radnego Sandulaka upadł. 
 
Pan Zbysław Szczepankiewicz- kontrola dotyczyła zakładu w którym pracuje o wnioskach jakie 
wysnuwa komisja dowiaduje się na sesji Rady, a nawet Najwyższa Izba Kontroli daje mu do 
podpisania i złożenia wyjaśnień protokół pokontrolny my takiego protokołu nie widzieliśmy i w 
związku z tym znajdują się stwierdzenia będące sensacją a należało by wysłuchać wyjaśnień na 
pismem dotyczące danej sprawy. Jeśli to będzie to wówczas komisja może podjąć wnioski, ale winna 
uwzględnić wyjaśnienia i merytoryczna zasadność istniejącego stanu rzeczy. Dotyczy to nie tylko 
mnie bo wiem, że wszystkie kontrolowane jednostki nie miały możliwości ustosunkowania się do 
wniosków wynikających z kontroli. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  wobec powyższego składam wniosek formalny o przełożenie 
tej uchwały na kolejne posiedzenie sesji. Bo jeśli jednostki nie dostały zarzutów to nie może być 
podjęta uchwała, bo powinni mieć możliwość ustosunkowania się do tego. Przełożenie podjęcia 
uchwały na przyszła sesję.  
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Radny pan  Franciszek Kwiatkowski-  o jakie wyjaśnienia chodzi jak pracownik przychodzi do nas i 
nie ma czasu z nami rozmawiać a jak przyjęliśmy ZEAS to powinni oni stemplować swoje pisma 
swoją pieczęcią a nie szkoły my byliśmy w październiku a ZEAS jest od stycznia. W dalszym ciągu 
przekazy i przelewy bankowe są Szkoły w Trzcińsku. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  proszę pokazać, że zawiadomiliście kierownika danej jednostki 
o popełnieniu danego uchybienia i jest to podstawą do przesunięcia. Zgadzam się z protokołem, a ktoś 
mówi, ze nie otrzymał bo my nie mamy dokumentów które potwierdzają przesunięcia. 
 
Radny pan  Franciszek Kwiatkowski-  komisja uzyskała upoważnienie do przeprowadzenia kontroli i 
za każdym razem zgłaszamy taką czynność. Prosimy o powiadomienie pracowników i komórek, że my 
przyjdziemy. 
 
Radna pani Wiesława Płotkowska- chodzi o to czy jednostka otrzymała wnioski pokontrolne z 
przeprowadzonej kontroli i czy poszło takie pismo pokontrolne. 
 
Radny pan  Franciszek Kwiatkwoski-  pisma pokontrolne wysyła Burmistrz. 
 
Przewodniczący obrad- poddał pod głosowanie wniosek formalny radnego Krzemińskiego o 
przełożenie uchwały do wyjaśnienia. 
 
- za- 10– głosów 
- przeciw- 2- osoby 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że wniosek formalny radnego Krzemińskiego został przyjęty i ta 
uchwała będzie omawiana na kolejnej sesji. 
 
/projekt uchwały Nr XXVII/276/08 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 
Do punktu VI. 12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji 
stałych Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju na rok 2009(druk XXVII/277/08) 
 
Projekt przedstawiła inspektor Sylwia Tyrpa- komisje rady planują wedle planów przyjęte czy są 
propozycje zmian co do planów pracy komisji rady. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Radny pan Franciszek Kwiatkowski- proszę by do pierwszej sesji ma propozycje co do komisji 
rewizyjnej. Bo rożne sprawy nasuwają się nam. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 12– głosów 
- wstrzymała się- 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXVII/276/08 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI. 13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Powiatu 
Gryfińskiego (druk XXVII/278/08) 
 
Projekt przedstawił zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- projekt dotyczy udzielenia dotacji 
dla Powiatu Gryfińskiego i chodzi o przekazanie dotacji na utworzenie punktu przeglądów i atestów 
butli tlenowych. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXVII/277/08 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu 
 
Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła-  na ostatniej komisji mieliśmy ustalić czy pan Skiba ma 
odbieranie śmieci na wsiach i trafiło do sołtysów pismo by spisać umowy z odbiorca semici i płatności 
byłby z funduszu sołeckiego. Zostaliśmy zapytani co z wysypiskiem, bo jest eksploatowana 1/3 tego 
wysypiska i nie powinno ono przyjmować śmieci i do końca czerwca 2009r będziemy tam mogli 
składować śmieci nie ma już aktualnie pozwoleń powinny być zainstalowane geomembrany. W planie 
wojewódzkim i powiatowym ma być 7 lub 9 wysypisk i będzie to do segregacji i nasze gminne 
wysypisko się nie łapie. Poprosiliśmy fachowców o wykonanie dokumentacji. Jeśli dostosujemy nowa 
kwaterę to czy będziemy mogli użytkować to wysypisko. Nikt nie chce nam zagwarantować czy jeśli 
wybudujemy z atestami a nie dostaniemy pozwolenia na użytkowanie. Boimy się tego i dlatego 
jesteśmy tacy ostrożni. Sprawa co dalej z wodociągiem,  w związku z tym, ze nie możemy się dogadać 
z Goleniowem i zastosowaliśmy to, ze możemy jednostronnie zerwać umowę z przyczyn 
szczególnych, bo dzierżawca nie czyści urządzeń na kanalizacji i zastosowaliśmy manewr i jest ono z 
dniem 31 grudnia od 1 stycznia. Jesteśmy przygotowani na to żeby powołać referaty. Będzie referat 
który będzie się zajmował obsługa wodociągów i kanalizacji. Stawek za wodę i ścieki nie możemy 
zmieniać i mamy tu dwie propozycje zachować które były i druga jest żeby stawki zwiększyć o 
przelicznik 2,2%. Bo nie wiemy jakie będą koszty energii. Referat dlatego, że chcemy ominąć 
procedurę obiektu dokumentów i chcemy to zrobić siłami Urzędu. Szukamy jak najtańszego 
rozwiązania. Chcemy by były tu minimalne dochody i te pieniądze byśmy wykorzystali na zakup 
sprzętu dla tej komórki. Droga do Osiecza od Klasztornej do Osiecza i była ona w naszych planach na 
2009 rok ale uważamy, ze jeśli wydamy tam 150 tys. zł i Mozę dostaniemy 30% dofinansowania i 
wstrzymaliśmy się z tą droga i pieniądze chcemy przeznaczyć na wkład własny do wniosków 
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unijnych. Wystąpiliśmy z pismami co do dróg śród polnych i chcemy ze te drogi były odkrzaczane i 
chcemy to zrobić siłami pracowników robót publicznych i będziemy mieli ich z biura pracy. Droga w 
Góralicach miał kosztować bardzo dużo i przy pomocy wkładu własnego zrobiono to taniej. 
Zgłoszona propozycja o przyłączenie do kanalizacji ul. Dworcowa i my przybliżyliśmy budynki do tej 
kanalizacji i sprawdzimy to jaki jest to koszt i będzie trzeba by właściciele współfinansowali. 
Wymiana okien w Gogolicach chce poinformować, że nikt nie obiecywał, ze w 2008 roku będzie 
realizowany remont kapitalny. W tym roku jest to szkoła w Gogolicach i jest to w planach na 2009r. 
droga Piaseczno Chłopowo pan sołtys zna tą sprawę nie jest to nasza  droga na odcinku przez las nie 
mamy pieniędzy na przejecie i na zabezpieczeni od razu należałoby to udrożnić. Obecnie jest to 
problem nadleśnictwa i nie możemy działań robić na nieswoim. Wskażemy pieniądze na te zabiegi ale 
nie zrobimy to dzisiaj czy w tym roku. Kanał w Piasecznie przy cmentarzu został zrobiony po obu 
stronach drogi są studzienki i kratki a problem polega na czymś innym, że na działkach prywatnych 
woda stoi na polach i nie widzę potrzeby żeby to robić w pasie drogowym. Uzyskane punkty na drogę 
przy ul. Mickiewicza Urząd Marszałkowski nie pokazała za co mamy punkty było ponad sto 
projektów byliśmy w połowie listy. Dostało 20 projektów dofinansowanie projekt był dobry ale nie 
korespondował z droga powiatowa czy wojewódzka nie łączyło to gminę czy powiat i ona tych 
punktów nie mogła zdobyć. Kanalizacja na Sienkiewicza i Krótka została wykonana został zrobiony 
odbiór jeśli widzi ktoś usterki to należy na informować bo jest gwarancja. 
 
Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- Burmistrz nie ustala sobie poborów jeśli będzie wola 
podnieść czy obszyć to będzie wola rady. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  czy jest to plotka czy prawda o sprawie reorganizacji urzędu i 
podobno maja być zmiany organizacyjno kadrowe. 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła-  powstaną trzy referaty. 
 
Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  nie miałem pretensji, ze nie przejmujemy drogi Piaseczno- Chłopów, ale 
prosiłem żeby pan wkroczył na drogę administracyjną i wszczął postępowanie administracyjne 
odnośnie właściciela drogi i moje pytanie czy pan takie kroki poczynił. A jeśli chodzi o kanał burzowy 
to chodzi o wjazdy na posesje i czy one zostaną zrobione i czy kołki będą a na poboczu nadal leżały. 
Również zadawałem pytanie ze w Piasecznie rolnicy spotkali się z problem melioracji i czy Urząd 
może wspomóc rolników i czy droga Trzcińsko Babin został odebrana i chcę się dowiedzieć jakie 
kroki odnośnie wody w Babinie jest ona skażona bakterią nie ma tam oczyszczalni a ścieki płyną 
wprost do hydroforni. Jeśli chodzi o odkrzaczanie to nie otrzymaliśmy żadnych pisma. Jak pan 
powiedział,  że przyjdą osoby w czasie prac interwencyjnych i będzie to wegetacja.  
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- droga Trzcińsko-Babin został odebrana częściowo bo nie 
wszystkie miejsca miały odpowiednia twardość do końca stycznia i tam gdzie niedociągnięcia są firma 
wykona poprawki. Na razie czekamy na ten okres.  
 
Sołtys sołectwa Klasztorne pan  Paweł Kozakiewicz – odnośnie drogi Trzcińsko- Babin nie ostało 
zrobione oskarpowanie i ziemia odsunięta dalej. 
 
Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- odbywały się tu różnego rodzaju prace były tu roboty 
energetyczne i wykonywały to firmy i płaciliśmy pieniądze ale wśród radnych jest jedna osoba która 
wyróżniła się i wręczam list gratulacyjny dla radnego Mieczysława Krzemińskiego. Za pracę przy 
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oświetleniu kościołów. Udało nam się doświetlić punkty w naszej Gminie i nie czekaliśmy długo na 
zezwolenie.  
 
Przewodniczący obrad- złożył radnym serdeczne życzenia świąteczne i szczęśliwego Nowego Roku i 
podzielić się opłatkiem symbolicznie. 
 
Do punktu IX. Zakończenie sesji. 
 
O godzinie 14 20 – Przewodniczący obrad zamknął XXVII sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 
za przybycie.  
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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